
REFERAT

Hovedbestyrelsesmøde Ans IF torsdag den 30. november 2023

Deltagere: Bente, Mette, Morten B, Brian, Morten O, Peter.

Økonomi.

Brian og Bente er i gang med at forberede årsregnskab og indsamle fra udvalg.

AIKC.

Intet nyt ift. seneste møde i Ans IF. AIKC bestyrelse har møde 4. december

Status på udvalg.

De fleste udvalg er på vej på en lille juleferie. Generelt dejligt at se den store aktivitet i
udvalgene mht at få instruktører på kurser, juleafslutninger og ture for vores
børne/ungdomsmedlemmer. I den nærmeste fremtid til udvalgene blive kontaktet af deres
udvalgskontakt som opfølgning af mødet med udvalgsformænd fra september.

Sponsor.

Vi arbejder fortsat på at lave nogle mere overskuelige sponsorpakker.

Kontingenter/Conventus.
Der er generelt godt styr på kontingenterne i udvalgene. Dog bliver der enkelte steder fulgt

op, de implicerede bliver kontaktet.

Der har været tvivl om, hvorledes Ans IF giver erkendtligheder til vores mange frivillige.

Er man frivillig træner eller udvalgsmedlem i Ans IF, så kan man få 1 X kontingent til et af
vores udvalg betalt.

Vælger man et kontingent til motionsafdelingen, så får man et medlemskab på 6 måneder.

Vælger man et kontingent til et af vores øvrige udvalg, så får man 1 X kontingent som de
udstedes i udvalget.



Mange udvalg kører med halvårligt kontingent. Vælger man et af de udvalg, så får man
betalt den ene halvdel af sæsonen.

Hvad udvalget derudover giver deres frivillige, er op til hvert enkelt udvalg. Så længe det
holdes inden for rimelighedens grænser.

Projekt fra møde med udvalgsformænd.

Morten Bjelke er sat på som tovholder fremadrettet. Han går i gang med at samle trådene
og finde personer der vil være med i arbejdsgruppen om projekterne.

Næste bestyrelsesmøde mandag den 29. januar kl. 17.00 i AIKC.

Dato for årsmøde 2024 bliver den 13. marts kl. 19.00 i AIKC.


